
PROTOKÓŁ NR V/2019 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Szprotawie 
z 22 lutego 2019r., godzina 11.00 

Miejsce posiedzenia – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Szprotawie 

OBECNI WSZYSCY RADNI 

OTWARCIE SESJI 

Otwarcia V sesji Rady Miejskiej w Szprotawie dokonał przewodniczący rady radny 
Andrzej Stambulski. Przewodniczący przywitał przybyłych na sesję tj. radnych, burmistrza, 
sekretarza i skarbnika gminy, sołtysów, przewodniczących zarządów, kierowników 
wydziałów UM, kierowników, prezesów i dyrektorów jednostek podległych gminy, radnych 
Rady Powiatu Żagańskiego, mieszkańców gminy, zaproszonych gości i prasę. Stwierdził 
prawomocność obrad. Na 21-osobowy skład rady, wszyscy radni są obecni. Rada jest władna 
do podejmowania uchwał.  

PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD: 

Propozycji zmiany porządku obrad nie zgłoszono. 

Porządek obrad: 

1. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej tj. od 25 stycznia do 21 
lutego 2019r.   

2. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Szprotawa 
na lata 2016-2023 za 2018 rok. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach:  
a) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok Gminy Szprotawa; 
b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Szprotawa obejmującego tereny w obrębie 
Wiechlice; 

c) nadania nazwy ulicy w miejscowości Henryków; 
d) regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego 

na terenie Gminy Szprotawa; 
e) rozwiązania Straży Miejskiej w Szprotawie; 
f) uchylenia uchwały Nr XXX/208/2012 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia  

31 sierpnia 2012 roku w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej 
w Szprotawie. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski. 
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
7. Oświadczenia. 
8. Informacje. 
9. Zatwierdzenie protokołów z sesji rady z 21 listopada, 30 listopada, 28 grudnia 

2018r. i 25 stycznia 2019r. 
10. Zamknięcie obrad V sesji Rady Miejskiej w Szprotawie. 
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Ad. 1  SPRAWOZDANIE BURMISTRZA Z DZIAŁALNO ŚCI 
MI ĘDZYSESYJNEJ TJ. OD  25 STYCZNIA DO 21 LUTEGO 2019R. 

Burmistrz Mirosław G ąsik przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2  SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI GMINNEGO PROGRAMU 
REWITALIZACJI GMINY SZPROTAWA NA LATA 2016-2023  
ZA 2018 ROK. 

 
Głos w temacie zabrali: radny Roman Pakuła, wiceprzewodniczący rady radny Andrzej 
Skawiński, burmistrz Mirosław Gąsik, Naczelnik Wydziału Gospodarki i Rozwoju Maciej 
Boryna, burmistrz Mirosław Gąsik, przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski, radny 
Józef Rubacha, przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski, radny Jerzy Chmara, 
Naczelnik Wydziału Gospodarki i Rozwoju Maciej Boryna, burmistrz Mirosław Gąsik. 
 

Ad. 3  PODJĘCIE UCHWAŁ: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok Gminy Szprotawa 
 
Radna Beata Jakowicka poinformowała, że opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały jest 
pozytywna.  
 
Głos w temacie zabrali wg kolejności: radny Józef Rubacha, radny Władysław Sobczak, 
radny Józef Rubacha, przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski, burmistrz Mirosław 
Gąsik, radny Józef Rubacha, przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski, radca prawny, 
sołtys wsi Nowej Koperni Anita Sztubecka, skarbnik gminy Jadwiga Nowak, radny Ireneusz 
Ganczar, sołtys wsi Nowej Koperni Anita Sztubecka,  radny Ireneusz Ganczar, sołtys wsi 
Nowej Koperni Anita Sztubecka, radny Ireneusz Ganczar, sołtys Szprotawki Ryszard 
Czuchraj, sołtys wsi Nowej Koperni Anita Sztubecka, przewodniczący rady radny Andrzej 
Stambulski,   radna Bożena Wójcik-Wojtkowiak,  sołtys wsi Długie Stanisław Mandrak, 
radny Władysław Sobczak, wiceprzewodniczący rady radny Andrzej Skawiński, radny 
Bartłomiej Grono, burmistrz Mirosław Gąsik, skarbnik gminy Jadwiga Nowak, radny 
Ireneusz Ganczar, sołtys wsi Dziećmiarowice Jarosław Zubal, przewodniczący rady radny 
Andrzej Stambulski, radny Stefan Gołek zawnioskował z uwagi na wątpliwości jakie się 
pojawiły przy projekcie uchwały wniósł o wycofanie z porządku obrad dzisiejszej sesji 
przedłożonego projektu uchwały. W następnej kolejności głos zabrali radny Jerzy Chmara, 
burmistrz Mirosław Gąsik, sołtys wsi Wiechlice Ilona Burzyńska, radny Stefan Gołek wniósł 
o przegłosowanie wniosku wcześniej przez niego zgłoszonego, sołtys wsi Nowa Kopernia 
Anita Sztubecka, sołtys wsi Wiechlice Ilona Burzyńska, sołtys wsi Nowa Kopernia Anita 
Sztubecka, radny Ireneusz Ganczar, wiceprzewodniczący rady radny Andrzej Skawiński 
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odniósł się do wniosku radnego Gołka, który nie może zostać przegłosowany bo takie 
czynności dokonuje się przy przyjmowaniu porządku obrad, radca prawny wypowiedział się, 
że wniosek radnego Gołka musi być głosowany, przewodniczący rady radny Andrzej 
Stambulski spytał, czy radny Gołek wniosek podtrzymuje, czy wycofuje. Radny Stefan Gołek 
wniosek wycofał. Więcej głosu w dyskusji nie zgłoszono.    
 
Rada w głosowaniu 17”za”, 4”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. Uchwała o numerze 
V/35/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik    - „za” 
2) Janusz Biliński    - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk   - „przeciw” 
10) Szymon Matuszewski   - „za” 
11) Roman Pakuła    - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha    - „przeciw” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki    - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „przeciw” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „przeciw” 

 
 

b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Szprotawa obejmującego tereny w obrębie 
Wiechlice 
 

 
Radny Jerzy Chmara poinformował, że opinia Komisji Gospodarki do projektu uchwały jest 
pozytywna.  
 
Głos w sprawie zabrał radny Józef Rubacha. Na pytanie radnego odpowiedzi udzielił 
kierownik Referatu Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Jan Litwinka. Więcej 
głosu w dyskusji nie zgłoszono. 
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Rada w głosowaniu 18”za”, 3”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. Uchwała o numerze 
V/36/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik    - „za” 
2) Janusz Biliński    - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk   - „przeciw” 
10) Szymon Matuszewski   - „za” 
11) Roman Pakuła    - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki    - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „przeciw” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „przeciw” 

 
 

c) nadania nazwy ulicy w miejscowości Henryków 
 

Radny Jerzy Chmara poinformował, że opinia Komisji Gospodarki do projektu uchwały jest 
pozytywna.  
 
BRAK DYSKUSJI 
 
Rada w głosowaniu 21”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. Uchwała o numerze 
V/37/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik    - „za” 
2) Janusz Biliński    - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
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9) Małgorzata Łazarczyk   - „za” 
10) Szymon Matuszewski   - „za” 
11) Roman Pakuła    - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki    - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 
d) regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego 

na terenie Gminy Szprotawa 
 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski poinformował, że pozytywnie zaopiniowany 
przez organ regulacyjny i zgodnie z jego postanowieniem zostały wprowadzone zmiany do 
projektu regulaminu, które spowodowały zgodność projektu regulaminu z przepisami ustawy 
o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków.  
 
Radny Jerzy Chmara poinformował o pozytywnej opinii do projektu uchwały Komisji 
Gospodarki, a radny Janusz Biliński poinformował, że opinia Komisji Rolnictwa jest również 
pozytywna.  
 
BRAK DYSKUSJI 
 
Rada w głosowaniu 18”za”, 0”przeciw”, 3”wstrz.” uchwałę podjęła. Uchwała o numerze 
V/38/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik    - „za” 
2) Janusz Biliński    - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk   - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski   - „za” 
11) Roman Pakuła    - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
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14) Józef Rubacha    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki    - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „wstrzymała się” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

 
przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski ogłosił 10-minutową przerwę. 
 
PRZERWA – 10 MINUT 
 
 
przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski wznowił obrady po przerwie. 
 

 
e) rozwiązania Straży Miejskiej w Szprotawie 

 
Radny Stefan Gołek poinformował, że Komisja Społeczna wydała opinię negatywną do 
projektu uchwały, a radny Jerzy Chmara, że opinia Komisji Gospodarki do projektu uchwały 
jest pozytywna. 
 
GŁOS ZABRALI: 
 

Radny Piotr Siuda w imieniu klubu radnych Towarzystwa Przyjaciół Ziemi 
Szprotawskiej wniósł o zmianę treści zapisu § 1 projektu uchwały w sprawie rozwiązania 
Straży Miejskiej w Szprotawie o brzmieniu: 

„ § 1  

1. Rozwiązuje się Straż Miejską w Szprotawie. 
2. Termin rozpoczęcia likwidacji Straży Miejskiej w Szprotawie ustala się na 

dzień wejścia w życie niniejszej uchwały. 
3. Termin zakończenia likwidacji Straży Miejskiej w Szprotawie ustala się na 

dzień 31 marca 2019r. 
 
Uwagę do złożonego wniosku klubu radnych wniósł radca prawny. Stwierdził, że poprawkę 
można wprowadzić, ale trzeba pamiętać o kilku kwestiach. Uchwała wejdzie w życie po 
publikacji w Dzienniku Urzędowym i jeżeli rada w tej treści zrobi to w ten sposób, że 
procedurę likwidacji będzie wszczynać z określonym terminem, a następnie dzień 
zakończenia też konkretny termin  to w tym momencie rada będzie musiała zmienić jeszcze § 
3 i § 4. Jeżeli ta uchwała wejdzie  w życie w terminie 14 dni, a w § 3, mamy zapis, że traci 
moc uchwała rady miejskiej, to po tych 14 dniach od ogłoszenia nie mamy uchwały i nie 
zakończono likwidacji. W związku z tym należy doprecyzować to brzmienie jeśli chodzi o tą 
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zmianę, żeby to wszystko prawidłowo formalnie grało. Na pewno § 4 trzeba będzie zmienić w 
ten sposób, że uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Woj. Lubuskiego i teraz 
pytanie, czy w związku z tym w ogóle będzie potrzebny zapis o wszczęciu procedury 
likwidacji bo zdaniem radcy prawnego najlepszym rozwiązaniem byłoby w § 4 uchwały 
wprowadzić zapis, że uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Woj. 
Lubuskiego i wchodzi w życie z dniem 31 marca 2019r.  W tym momencie zdaniem radcy, 
skoro uchwała podlega wykonaniu przez burmistrza, to formalnie jako tako nie wynika, że 
procedurę likwidacji jeśli chodzi o Straż Miejską należy przeprowadzić, że potrzebne jest 
postanowienie o wszczęciu, czy cokolwiek. Na dzień 31 marca mamy określone terminy 
likwidacji i w tym momencie jest to w gestii burmistrza, żeby likwidację straży 
przeprowadzić. Dając dodatkowe terminy, nie ruszając § 3 wprowadzenie takiej  poprawki do 
treści uchwały, spowodowuje że nadzór z automatu ją uchyli proceduralnie z uwagi na to, że 
będą nieprawidłowo określone terminy jeśli chodzi o poszczególne punkty.  
 
Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski ogłosił 10 minut przerwy celem 
przekonsultowania zgłoszonego wniosku przez klub radnych Towarzystwa Przyjaciół Ziemi 
Szprotawskiej.  
 
PRZERWA  
 
Po przerwie radny Piotr Siuda przedstawił ponownie wniosek „Towarzystwa Przyjaciół Ziemi 
Szprotawskiej” o treści: „Po konsultacjach z panem mecenasem, w imieniu klubu radnych 
„Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Szprotawskiej”, wnoszę o zmianę treści zapisu § 1 i § 3 
projektu uchwały w sprawie rozwiązania Straży Miejskiej w Szprotawie o brzmieniu: 

„ § 1  

1. Rozwiązuje się Straż Miejską w Szprotawie z dniem 31 marca 2019r. 
2. Termin rozpoczęcia likwidacji Straży Miejskiej w Szprotawie ustala się na dzień 

wejścia w życie niniejszej uchwały. 
3. Termin zakończenia likwidacji Straży Miejskiej w Szprotawie ustala się na dzień 31 

marca 2019r. 

§ 3 Z dniem 31 marca 2019 r. traci moc uchwała Rady Miejskiej w Szprotawie Nr 
XX/172/08 z dnia 22 lutego 2008 roku w sprawie utworzenia Straży Miejskiej, umiejscowienia 
w strukturze Urzędu Miejskiego oraz nadania regulaminu zmieniona uchwałą Nr 
XXXVIII/280/2013 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia 22 marca 2013 r.  

Zaproponowane w projekcie uchwały rozwiązanie Straży Miejskiej z dniem 28 lutego 
br. będzie kolidowało z treścią § 4 przedmiotowego projektu uchwały z uwagi na to, że 
uchwała ta stanowi prawo miejscowe i wchodzi w życie 14 dni po publikacji w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Lubuskiego.  Zakładając, że uchwała zostanie opublikowana w 
ostatnich dniach lutego br., bądź z początkiem marca to wejdzie w życie około 15-tego, 20-
tego marca br. Zaproponowany termin 28 lutego zdaniem naszego klubu jest niewłaściwy 
stąd też proponujemy zmianę terminu na 31 marca br. Data przez nas proponowana będzie 
zgodna z pozostałymi zapisami uchwały i taka uchwała będzie możliwa do wykonania przez 
Pana burmistrza. Wobec powyższego, klub radnych „Towarzystwa Przyjaciół Ziemi 
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Szprotawskiej” wnosi jak na wstępie i występuje do Pana przewodniczącego o poddanie pod 
głosowanie zgłoszonego wniosku. 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski zgłoszony wniosek poddał pod głosowanie.  

Rada w głosowaniu 16”za”, 0”przeciw”, 5”wstrz.” wniosek klubu radnych Towarzystwa 
Przyjaciół Ziemi Szprotawskiej  przyjęła 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik    - „za” 
2) Janusz Biliński    - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk   - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski   - „za” 
11) Roman Pakuła    - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „wstrzymał się” 
14) Józef Rubacha    - „wstrzymał się” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki    - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „wstrzymała się” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabrali wg. kolejności: radny Józef Rubacha, 
wiceprzewodniczący rady radny Andrzej Skawiński, radny Józef Rubacha, radna Bożena 
Wójcik-Wojtkowiak, burmistrz Mirosław Gąsik, radny Józef Rubacha, radny Jerzy Chmara, 
radny Józef Rubacha i radny Maciej Siwicki. Więcej głosu w dyskusji nie zgłoszono. 

Rada w głosowaniu 15”za”, 5”przeciw”, 1”wstrz.” uchwałę podjęła. Uchwała o numerze 
V/40/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik    - „za” 
2) Janusz Biliński    - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
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7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk   - „przeciw” 
10) Szymon Matuszewski   - „za” 
11) Roman Pakuła    - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „wstrzymał się” 
13) Stanisław Rosół   - „przeciw” 
14) Józef Rubacha    - „przeciw” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki    - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „przeciw” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „przeciw” 

 
 

Rada obraduje w gronie 19-osobowym  
Radna Monika Biazik i Bartłomiej Grono opuścili obrady,  

wcześniej usprawiedliwiając swoją nieobecność u przewodniczącego rady 

 
Po podjęciu uchwały głos zabrał Komendant Straży Miejskiej w Szprotawie 
 

f) uchylenia uchwały Nr XXX/208/2012 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia  
31 sierpnia 2012 roku w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej 
w Szprotawie 
 

Radny Stefan Gołek poinformował, że Komisja Społeczna wydała pozytywną opinię do 
projektu uchwały. 

Głos zabrali według kolejności: radny Józef Rubacha, wiceprzewodniczący rady radny 
Andrzej Skawiński, radny Władysław Sobczak, wiceprzewodniczący rady radny Andrzej 
Skawiński, radny Józef Rubacha, przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski, radny 
Ireneusz Ganczar, radny Józef Rubacha, wiceprzewodniczący rady radny Andrzej Skawiński, 
radny Ireneusz Ganczar, radny Szymon Matuszewski, radna Józefa Śliska. Więcej głosu w 
dyskusji nie zgłoszono.  

Rada w głosowaniu 15”za”, 3”przeciw”, 1”wstrz.” uchwałę podjęła. Uchwała o numerze 
V/41/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik    - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński    - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
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9) Małgorzata Łazarczyk   - „przeciw” 
10) Szymon Matuszewski   - „za” 
11) Roman Pakuła    - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha    - „wstrzymał się” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki    - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „przeciw” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „przeciw” 

 

Ad. 4  INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH: 

Interpelacje zgłosili: 

1. Radny Szymon Matuszewski w imieniu mieszkańców Osiedla Lotnisko: 
1) Bloków przy ulicy Brzozowej 12 i 13 zwrócił się o ponowne zamontowanie 

spowalniaczy przy w/w blokach. Spowalniacze, które do tej pory tam były ze 
względu na uszkodzenia zostały zdemontowane, a w ich miejsce nie zostały 
zamontowane nowe. Ponowne ich zamontowanie wpłynie na bezpieczeństwo 
mieszkańców.  

2) Skontrolowanie studzienek kanalizacyjnych, ich oczyszczenie i naprawienie ze 
szczególnym wskazaniem na studzienkę przy ulicy Brzozowej 11, która od wielu 
lat nie była czyszczona. Studzienki są zapchane i nie odbierają wody deszczowej, a 
konsekwencja są kałuże wody, które utrudniają poruszanie się pieszych i 
samochodów na osiedlu. 

3) Nawierzchnia ulicy Lipowej jest w opłakanym stanie. Nawierzchnia w okolicach 
garaży na terenie dawnego basenu jest bardzo uszkodzona. Droga jest bardzo 
dziurawa, a w czasie opadów praktycznie nie przejezdna. Ponadto skontrolowanie 
stanu łącznika między ulicą Brzozową a Lipową. Łącznik ten wykonany z pol-
bruku zapada się podczas opadów deszczu i utrudnia dzieciom drogę do szkoły. 

4) Skierowanie na Osiedle Lotnisko pracowników interwencyjnych, którzy zadbaliby 
o porządek na osiedlu oraz skierowanie samochodu czyszczącego nawierzchnie 
ulic.  

2. Radna Józefa Śliska zgłosiła interpelację w sprawie utworzenia w Szprotawie kina. 
Ponadto nawierzchnia obok biblioteki nadawałaby się na kino letnie. 

3. Radny Maciej Siwicki  wniósł o zamontowanie przy ulicy Wolności (załącznik 
miedzy posesją ul. Wolności 15 i ul. Wolności 15a) progu zwalniającego w celu 
dostosowania się do ograniczenia prędkości na terenie zabudowanym. 

4. Radny Ireneusz Ganczar wniósł o przebudowę drogi w miejscowości Siecieborzyce. 
Obecny stan drogi dojazdowej od miejscowości Stypułów do Siecieborzyc jest bardzo 
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zły, a odcinek od cmentarza w Siecieborzycach do skrzyżowania przy kościele w 
Siecieborzycach zbudowany jest z kamienia polnego. Nawierzchnia ta jest bardzo 
nierówna i nie spełnia wymagań jakie stawi współczesność, poruszanie się po tej 
nawierzchni powoduje niszczenie pojazdów samochodowych oraz sprzętu rolniczego 
a tym samym powoduje duże straty użytkowników. Odcinek tej drogi jest częścią 
ciągu komunikacyjnego prowadzącego do cmentarza w Siecieborzycach często po tej 
drodze poruszają się mieszkańcy odwiedzający cmentarz. na docinku tym nie ma 
wydzielonego chodnika dla ruchu pieszego a poruszanie się po nierównej nawierzchni 
powoduje narażenie przechodniów często osób starszych na wypadki i kontuzję 

4. Radny Piotr Siuda  
1) W imieniu własnym oraz pracowników Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego im. Jana Brzechwy w Szprotawie, dyrekcji i pracowników 
Powiatowego Domu Dziecka oraz Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w 
Szprotawie radny wnosi o wykonanie remontu nawierzchni rogi dojazdowej do 
miejsca oznaczonego jako parking przy budynku SOSzW. Stan nawierzchni 
pozostawia wiele do życzenia; utworzone koleiny oraz wyżłobione głębokie doły i 
pęknięcia nawierzchni skutecznie niszczą samochody. Stan drogi utrudnia dojazd nie 
tylko pracowników, ale przede wszystkim sprawne poruszanie się i dowóz 
podopiecznych. 

2) Podjęcie działań zmierzających do montażu ekranów przeciwbłotnych wzdłuż ulicy 
Kopernika, począwszy od posesji numer 23 do skrzyżowania przy ulicy 
Chodkiewicza. Chodnik biegnący wzdłuż wymienionej ulicy jest bardzo wąski i 
zarazem niebezpieczny. Przechodniami jest głównie młodzież ucząca się w SP Nr 1 w 
Szprotawie. Mając na względzie bezpieczeństwo uczniów i przechodniów proszę o 
sfinansowanie oraz montaż ekranów przeciwbłotnych w najbliższym możliwym do 
wykonania czasie.  

5. Radny Piotr Płaskociński wniósł o usytuowanie jednej latarni, przy ulicy 
Poznańskiej w Szprotawie, w przejściu między budynkami na ulicy Młynarskiej 23 i 
22. Przejście na obecną chwilę, jest nie oświetlone w godzinach wieczornych, a 
przechodzi nim wielu mieszkańców ulicy Kościuszki i Waszyngtona. Nie oświetlone 
przejście stwarza zagrożenie dla przechodniów. 

6. Radny Janusz Biliński wniósł o naprawę drogi wewnętrznej w okolicach bloków po 
byłym PGR koło Pana M. Droga wygląda tragicznie. Wspomnianą drogą uczęszczają 
ludzie do kościoła, dzieci do szkoły. Na chwilę obecną wygląda tragicznie. Druga 
droga wymagająca nawierzchni to droga koło Pana Ch. W pewnym czasie droga ta 
była zrobiona w poprzedniej kadencji i zdaniem radnego naprawiona była 
niepoprawnie dlatego teraz wygląda tak źle. Drogą tą uczęszczają dzieci do szkoły, 
samochodami można przejechać, ale ciężko jest przejść na pieszo. Radny wnosi o 
uzupełnienie dziur, które w tych drogach powstały w miarę posiadanych środków w 
budżecie gminy. 

7. Radny Roman Pakuła nawiązał do strefy inwestycyjnej w Wiechlicach. Spytał, czy 
gmina dysponuje informacjami na temat zasobów ludzkich, czy naszych lokalnych 
pracowników w gminie starczy do zatrudnienia w nowej firmie NORD, jeśli nie, czy 
może gmina będzie dowoziła z ościennych gmin ?.  
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Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

 

Ad. 5  WOLNE WNIOSKI 

Radny Stefan Gołek w imieniu Komisji Społecznej złożył dwa wnioski: uporządkowanie 
podestu po byłym pomniku naprzeciwko Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Szprotawie  z 
terminem do końca kwietnia br.. Drugi wniosek; zobowiązać tut. urząd do przedstawienia 
komisji końcowych efektów zagospodarowania dawnego klasztoru Magdalenek. Komisja 
chciałaby się dowiedzieć do końca marca br..  

 

Ad. 6  ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania, zgłoszone przez radnych na sesji rady 25 stycznia 
2019r.  roku odczytał wiceprzewodniczący rady radny Andrzej Skawiński. 

 

Ad. 7  OŚWIADCZENIA 

Głos w punkcie oświadczenia zabrał radny Józef Rubacha, kierując swoje wystąpienie jak 
również przedstawiając wyciągi z protokołów z posiedzenia rady w stronę przewodniczącego 
rady, a dotyczy ostatniego posiedzenia rady. Przedstawiony temat dotyczył inwestycji wodno-
kanalizacyjnej. Głos w zgłoszonej sprawie zabrali: przewodniczący rady radny Andrzej 
Stambulski, radny Ireneusz Ganczar, radny Janusz Biliński, radny Józef Rubacha. Wiecej 
głosu w dyskusji nie zgłoszono. 

 

Ad. 8  INFORMACJE 

BRAK 

 

Ad. 10  ZATWIERDZENIE PROTOKOŁÓW Z SESJI RADY  
Z 21 LISTOPADA, 30 LISTOPADA, 28 GRUDNIA 2018R. I 25 
STYCZNIA 2019R. 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski poinformował, że protokoły do 
zatwierdzenia radni otrzymali na skrzynki e-mailowe 5 lutego br.. Dwóch radnych wniosło do 
nich uwagi i te uwagi zostały uwzględnione i w BIP-ie zostaną opublikowane po poprawkach. 
Ponadto poinformował, że od bieżącej kadencji rady sesje rady są transmitowane on-line. 
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Zgodnie ze statutem gminy protokół z posiedzenia winien być sporządzony w sposób 
syntetyczny przedstawiający przebieg obrad i zawierać powinien: numer sesji, datę i miejsce 
sesji, stwierdzenie prawomocności obrad, imię i nazwisko przewodniczącego obradom, 
porządek obrad, podjęte uchwały wraz z wynikiem głosowania, nazwiska mówców 
występujących w poszczególnych punktach porządku obrad, zgłoszone wnioski (imię i 
nazwisko zgłaszającego oraz przedmiot, którego dotyczy wniosek), wskazanie wniesienia 
przez radnego zdania odrębnego do treści uchwały, inne sprawy wskazane przez 
przewodniczącego do odnotowania, a także czas sesji i podpisy osoby sporządzającej i 
przewodniczącego obradom.  

Rada przystąpiła do zatwierdzania protokołów z sesji: 

Protokół z posiedzenia rady z 21 listopada 2018 r. został zatwierdzony stosunkiem głosów 
17”za”, 2”wstrz”. 
 

Wyniki imienne: 
1) Monika Biazik    - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński    - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk   - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski   - „za” 
11) Roman Pakuła    - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki    - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „wstrzymała się” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

Protokół z posiedzenia rady z 30 listopada 2018 r. został zatwierdzony stosunkiem głosów 
16”za”, 3”wstrz”. 
 

Wyniki imienne: 
1) Monika Biazik    - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński    - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
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7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk   - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski   - „za” 
11) Roman Pakuła    - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki    - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „wstrzymała się” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

 

Protokół z posiedzenia rady z 30 listopada 2018 r. został zatwierdzony stosunkiem głosów 
16”za”, 3”wstrz”. 
 

Wyniki imienne: 
1) Monika Biazik    - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński    - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk   - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski   - „za” 
11) Roman Pakuła    - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki    - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „wstrzymała się” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

Protokół z posiedzenia rady z 28 grudnia 2018 r. został zatwierdzony stosunkiem głosów 16”za”, 
3”wstrz”. 
 

Wyniki imienne: 
1) Monika Biazik    - „nieobecna” 
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2) Janusz Biliński    - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk   - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski   - „za” 
11) Roman Pakuła    - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki    - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „wstrzymała się” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

Protokół z posiedzenia rady z 25 stycznia 2019 r. został zatwierdzony stosunkiem głosów 15”za”, 
3”wstrz”, 1 głosu nie oddano. 
 

Wyniki imienne: 
1) Monika Biazik    - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński    - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „głos nieoddany” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk   - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski   - „za” 
11) Roman Pakuła    - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki    - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „wstrzymała się” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 
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Ad. 10   

ZAMKNI ĘCIE  

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski zamknął 
obrady  V sesji Rady Miejskiej w Szprotawie. Czas trwania sesji – 4 godziny.  

Na tym zakończono protokół 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Andrzej Stambulski 

 

Protokół sporządziła: 
Małgorzata Pachurka  


